
MØTEREFERAT

Møtet gjaldt Samarbeidsutvalg - koordinerende

Dato 17.03.22

Tidsrom 19.00 - 20.30

Sted Rye barnehage, møterom Lia

Til stede Carina Monstad, Hilde Berg, Stine Hellstrøm, Anne Rye, Jorun Kristin Hoem, Arne
Kjos, Trine Røhmen

Forfall Einar Wold Hyldmo

Referent Trine Røhmen

Kopi til Foresatte og ansatte ved Byneset barnehager

Sak 1 Kosttilbud:Til orientering.

Enhetens kosttilbud normaliseres og går tilbake til ordningen, som var gjeldende høsten 2021. Da endring i

faktureringen ble forsinket i desember grunnet kort frist, vil ikke justeringen opp til gammel pris bli før på

april faktura. Normalt kosttilbud er iverksatt fom mandag 14.03.22.

Sak 2. Endring av kostpris. Til drøfting.

Kostnader for mat og varmmat har økt med nærmere 10 % fra desember til mars. For å balansere

kostbudsjettet foreslås det en økning i kostpris fra 340 til 375 pr mnd. Dette vil gjelde fra faktura i mai.

Samarbeidsutvalget er enig i økning av kostpenger, som dekker prisstigningen.

Sak 3. Ny modell for samarbeid mellom PPT og barnehagene. Orienteringssak.

Hensikten med samarbeidet er tidlig innsats, der PPT er tett på og kan bistå både barnehage og foreldre.

Barnehagen har en fast kontaktperson fra PPT, Jeanette Nordtømme. Hun kommer til barnehagene våre

hver 6. uke. Da gir hun råd og veiledning på systemnivå i barnehagen og bistår i samarbeid og oppfølging av

enkeltbarn.

På personalmøte for Byneset barnehager 21.03.22 skal Jeanette holde foredrag for personalet med tema;

“Sensitive voksne”

Ny modell for spesialpedagogisk arbeid i Trondheim kommune er under arbeid og skal iverksettes fom

august 2022.

Sak 4. Arbeid med ny årsplan.

Ny årsplan for Byneset barnehager skal skrives høsten 2022 og godkjennes av SU. Årsplanen skal gjelde for 3

år og skal vise hvordan barnehagen omsetter rammeplanen i praksis. Samtidig skal den gi rom for Byneset

sitt særpreg, og  utviklingsarbeidet til Byneset. Årsplanen skal være et godt arbeidsverktøy for personalet.

For å få en så god innsikt i arbeidet som overhode mulig for samarbeidsutvalget, inviteres SU på en drøfting

med perspektivet: Hva er viktig for foreldre at årsplanen inneholder og viser?  Kan vi ha en metode der vi



inviterer alle foreldre til å gi tilbakemelding/ si hva som er viktig for dem? Foreldremøte med verdenscafè er

et alternativ for å tilrettelegge for bred medvirkning. SU representanter har umiddelbart flg. innspill til hva

de ønsker å lese i en årsplan

- Fint at månedsbrev refererer til RP

- Synliggjøre hvordan barnehagen bruker nærmiljø og naturen

- Samarbeid med lokale aktører

- Informasjon om hvordan vi jobber med overganger

- Barns medvirkning - barns mulighet til å påvirke dagens innhold

- Synliggjøre miljøarbeidet

- Enhetens satsing på læringsmiljø

- Synliggjøre fagområdene forming, språk…, tema - felles styrt eller variasjon fra avdeling til avdeling.

(Vennskapsuke, felles møtearena)

Eventuelt.

● Gjennomgang av brukerundersøkelsen.

Svarprosent på 64,3 % for Spongdal barnehage og 65,8 % for Rye barnehage var noe lavere enn vi

hadde håpet på. Må ta i betraktning at svarene er gitt i en tid med pågående pandemi, der driften

har vært preget av dette over lang tid. Noen områder peker seg ut som potensielle

forbedringsområder, som barnehagen ønsker å jobbe videre med.

- Informasjon

- Medvirkning

- Tilvenning og skolestart

● Sommerstengt:

Vi har fått noen spørsmål den siste tiden om hvilke uke barnehagen er stengt i sommer. Det har

tidligere vært publisert på hjemmeside, men er dessverre blitt redigert bort sentralt. Aktuelle uke

for sommerstengt er nå publisert på nytt og lagt inn i kalender på Meldeboka.

Sommerstengt 2022:  uke 28, 29 og 30.

Sommerstengt 2023: uke 28, 29 og 30

Rye 22.03.22

Trine Røhmen


